

IUCN Candidacy for the World Water Council Board of Governors



The International Union for Conservation of Nature (IUCN) is standing for election to the Board of Governors of the World Water Council. **We invite members of the World Water Council to support IUCN in the election for College 4 at the General Assembly, October 14-16.**

IUCN and the World Water Council

IUCN was a founding member of the World Water Council in 1996 and has been active in the Board of Governors continuously since then. In a spirit of close cooperation with fellow members, IUCN has been instrumental in shaping the World Water Council's agenda for a water secure world.

If elected, IUCN looks forward in 2009-2012 to:

- making the 6th World Water Forum a platform with global impact for the world water community
- championing the cause of sustainable water resources management
- building innovative cross-sectoral partnerships to catalyse global action on water

Why IUCN?

IUCN is the world's oldest and largest environmental network, including more than 1000 state, government agency and NGO member organisations. As a member of the WWC Board of Governors, IUCN is able to:

- use IUCN's unique member-driven policy processes to represent member NGOs worldwide
- mobilise policy coalitions of WWC and IUCN members at national, regional and global levels
- advocate environmentally-sound strategies for critical water issues, including water supply and sanitation, water governance, transboundary water management and climate change adaptation

IUCN's Commitments to Water

IUCN's mission is to influence, encourage and assist societies throughout the world to conserve the integrity and diversity of nature and to ensure that any use of natural resources is equitable and ecologically sustainable.

IUCN applies this mission to water in support of implementation of sustainable water resources management and development that delivers benefits for people and nature. IUCN's water flagship is the IUCN Water and Nature Initiative, which works in Latin America, Africa, the Middle East, Asia and Oceania, demonstrating sustainable river basin management, building capacity and supporting and influencing water resource management planning and policy at local, national and global levels. Learn more about IUCN work on water at www.iucn.org/water.



IUCN's Candidate Representatives



Governor: Dr Mark Smith, Head of the IUCN Water Programme. Dr Smith has wide experience of field projects, capacity building and policy relating to climate, agriculture and water resources management. He has special interests in climate change adaptation, water governance reform and IWRM implementation. He has represented IUCN on the Board of Governors since 2008.



Alternate Governor: Dr Alejandro Iza, Head of the IUCN Environmental Law Programme. Dr Iza is an international environmental lawyer, with a particular focus on water resources and environmental protection, including transboundary governance. He has special interests in water governance and in supporting regional and global political dialogues on water resources development and management.

La candidature de l'UICN au Conseil d'administration du Conseil mondial de l'eau



L'Union internationale pour la conservation de la nature (UICN) se présente à l'élection du Conseil d'administration du Conseil mondial de l'eau. **Nous invitons les membres du Conseil mondial de l'eau à apporter leur soutien à l'élection du Collège 4 lors de l'Assemblée Générale qui se déroulera du 14 au 16 Octobre.**

L'UICN et le Conseil Mondial de l'eau

L'UICN est un membre fondateur du Conseil mondial de l'eau, et depuis 1996 un membre actif au Conseil d'administration. Dans le but d'une coopération plus proche avec les membres, l'UICN a participé activement à l'élaboration du programme pour une sécurité mondiale pour l'eau.

En cas d'élection, les objectifs de l'UICN pour 2009-2012 sont:

- Soutien du 6^{ème} Forum mondial de l'eau comme une plateforme avec impact global pour la communauté internationale de l'eau.
- Promouvoir la cause de la gestion durable des ressources en eau.
- Créer des partenariats innovateurs intersectoriels pour consolider une action mondiale sur le sujet de l'eau

Pourquoi l'UICN?

L'UICN est le plus ancien et important réseau mondial de protection de l'environnement qui rassemble plus de 1 000 gouvernements et ONG. En tant que membre du Conseil d'administration du Conseil mondial de l'eau, l'UICN est en mesure de :

- utiliser les processus politiques et uniques de ses membres afin de représenter les ONG membres à travers le monde
- mobiliser les coalitions politiques du Conseil mondial de l'eau et de l'UICN au niveau national, régional et international.
- recommander des stratégies pour l'environnement concernant les questions critiques au sujet de l'eau, telles que les réserves d'eau et l'assainissement, les modes de gestion, la gestion de l'eau transfrontalière et l'adaptation au changement climatique.

Les engagements de l'UICN pour l'eau

Notre mission est d'influencer, d'encourager et d'aider les sociétés à conserver l'intégrité et la diversité de la nature et d'assurer que les ressources naturelles soient utilisées d'une manière équitable et durable.

Pour mener à bien cette mission de l'eau, l'UICN soutient la mise en place de la gestion et du développement durable des ressources hydrauliques pour que les populations et la nature en bénéficient. Le point fort de l'UICN dans le domaine de l'eau est l'Initiative Eau et Nature (Water and Nature Initiative, WANI), présente en Amérique Latine, Afrique, Moyen-Orient, Asie et Océanie. Cette initiative applique la gestion durable des bassins hydrographiques, crée des capacités d'action, et soutient et influence la planification de la gestion des ressources en eau et politiques au niveau local, national et international. Découvrez le travail du Programme de l'Eau de l'UICN sur www.iucn.org/water.



Les Représentants Candidats de l'UICN



Gouverneur: Dr Mark Smith, Directeur du Programme de l'Eau, UICN. L'expérience de Dr. Smith est surtout dans les projets régionaux, le développement des capacités, la politique concernant le climat, l'agriculture, et la gestion des ressources en eau. Il porte un intérêt particulier aux questions relatives à l'adaptation au changement climatique, à la réforme des modes de gestion, et à la mise en application de la GIRE (Gestion Intégrée des Ressources en Eau). Il représente l'UICN au Conseil d'administration depuis 2008.



Gouverneur adjoint: Dr Alejandro Iza, Directeur du Programme Droit et Environnement, UICN. Dr Iza est juriste international en droit environnemental, dont la spécificité repose sur la protection de l'environnement et des ressources en eau, ainsi que les modes de gestion transfrontaliers. Il porte un intérêt particulier à la gouvernance de l'eau et aux dialogues régionaux et internationaux sur le développement et gestion des ressources d'eau.